
特此授予:

佳信新材料（惠州）有限公司
统一社会信用代码: 91441322MA52GKXR0H

注册地址:中国广东省博罗县石湾镇永石大道（滘吓段）东侧上桥

经营地址:中国广东省博罗县石湾镇永石大道东侧上桥石湾科技园

群力电子文具有限公司C栋1楼A区

质量管理体系符合

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

认证范围

胶粘剂（不含危险化学品）的研发、生产

证书编号: ARES/CN/IG1905133Q 证书换发日期: 2020年08月24日

证书签发日期: 2019年06月13日 证书有效日期: 2022年06月12日

每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不得超过12个月，且必须取得ARES签发的

监督审核通过证明以确保证书有效性。



The Governing Board of
ARES International Certification Co., Ltd.
Hereby Grants To:

Jointrust Materials (Huizhou) Co., Ltd.
Organization Credit Code: 91441322MA52GKXR0H
RegisteredAddress: Upper Bridge on the East Side of Yongshi Avenue (Kau Scare Section),
Shiwan Town, Boluo County, Guangdong Province, P.R. China
Business Address: 1/F A Area, Building C,&nbsp;&nbsp;Qunli Electronic Stationery
Co.,Ltd., Shiwan Technology Park, Yongshi East Road, Shiwan Town, Boluo County,
Guangdong Province, P.R. China

Has been assessed and found to be in accordance with the requirements of standard
detailed below
GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

Scope
The R&D and Production of Adhesives (Excluding Hazardous Chemicals)

Certificate No.: ARES/CN/IG1905133Q Certificate Renewal Date: 2020-08-24
Certificate Issue Date: 2019-06-13 Registration Expiration Date: 2022-06-12

The time interval between each surveillance audit and the last on-site audit shall not exceed 12 months, and the
organization must obtain “surveillance audit approval notification” issued by ARES to ensure the validity of the certificate.


